
Eiendomsmeglerstanden er mot hemmelige bud. Argumentet for fortsatt å kunne legge inn et 

hemmelig bud er at det er en av de få fordeler kjøper har i dette uoversiktlige markedet ved å 

vanskeliggjør meglers pressing av pris på boliger. Det er jo også pussig at samtlige større 

eiendomsmeglerkjeden nå er eid av banker, som samtidig låner ut penger til boligkjøpere? 

Her er det åpenbart noe som ikke er i balanse - egentlig rart at det er lov - dette er etter min 

mening et bukken og havresekk tilfelle og må jo være ytterst farlig for norsk økonomi. Å høre 

på Finnansnorge og eiendomsmeglere mht å fjerne muligheten for hemmelige bud vil ikke 

være lurt - heller bør man få retningslinjer som hindrer at banker eier meglere. 


